
Ryslinge lokalråds åbne møde den 26 oktober 2017
kl. 17.00

I Ryslingehallens cafeteria.

Pkt.  1.  Ryslingehallens fremtid.

Det er positivt, at der var 60 der var mødt op til 
generalforsamlingen i hallen, hvoraf der blev valgt et 
repræsentantskab/bestyrelse på 21 .

Pkt.  2.   SFO3 i Ryslingehallen

Der er et positivt samarbejde mellem skolerne om SFO3.

Børnene har taget tilbuddet til sig på en rigtig god måde.

Der er en udfordring med tidspunktet omkring kl. 14. hvor 
de unge ønskes som ledere i SFO3, men samtidig ikke har 
fået fri fra deres egen skoleundervisning.

Skal formen være den samme fremover? Formen kan 
udvikles ved at vi stiller krav til hinanden. SFO3 bør være 
bindeled til foreninger.

Der vil blive afholdt et evalueringsmøde i december.

Pkt.  3.  Nye tiltag med modullejligheder i Ryslinge Erhvervscenter

Realdania vil finansiere udstillingslejligheder på Ryslinge 
Erhvervscenter. 4 modullejligheder bliver etableret til 9,2 
millioner.

Gunnar deltager i en arbejdsgruppe.

Pkt.  4.  Kvadratmeteranalysen i FMK, opmærksomhedspunkter.

Der blev orienteret kort om kvadratmeteranalysen i FMK, 
som går ud på at optimere brugen af de bygninger som 
FMK  bruger i hele kommunen.



Der er 16 muligheder for frasalg af bygningsmasse. Et af 
forslagene er det tidligere Ryslinge Rådhus.

Konsekvensen af en kommende beslutning om 
anvendelse, eller ikke anvendelse af FMKs  bygninger vil 
kunne påvirke hvor i kommunen de ansatte skal have 
deres arbejdspladser.
Lokalrådets opgave er at sikre at provenuet går til ”varme”
hænder som lovet af kommunen, samt at sikre, at der er 
en ”ordentlig plan for frasalget.

Pkt.  5.  Handlekataloget som lokalrådet gerne vil arbejde videre 
med

               Nye tiltag i jeres forening eller som borger i byen, kom 
med ønsker til Budget 2018 i FMK. Lokalrådet præsenterer 
det samlet på årsmødet.

Se vedlagte handlekatalog:

Pkt.  6.  Evt


